

funds to buy food for pre-school and kindergarden children.

A labour organization provides humanitarian assistance to the families of black workers dismissed from their jobs or evicted from their homes for trade-union activities.

A church distributes a "boycott" list of South African products on sale in Canada to members of the congregation.

A city council adopts a policy of anti-apartheid actions affecting its purchases, investments and other activities.

An individual donates money to provide nursery school facilities for black children.

A community group in Ontario hands out leaflets outside stores selling South African products, asking shoppers to boycott these products and explaining why.

A long-time Member of Parliament and several other supporters of the International Defence and Aid Fund for Southern Africa (IDAFSA) set up an independent affiliated Committee in Canada to aid victims of unjust legislation and assist their families.

A performers' association urges its members not to perform or otherwise take part in South African theatres where apartheid is practised or supported.

fonds ainsi recueillis pour fournir des aliments aux enfants de pré-maternelle et de maternelle.

Un syndicat fournit une aide humanitaire aux familles de travailleurs noirs congédiés par leurs employeurs ou expulsés de leurs foyers pour activités syndicales.

Une église distribue aux membres de la congrégation une liste de "boycottage" des produits sud-africains en vente au Canada.

Un conseil municipal adopte une politique de lutte contre l'apartheid, par ses achats, ses investissements et ses autres activités.

Un particulier donne de l'argent pour la création d'une école maternelle à l'intention des enfants noirs.

En Ontario, un groupe communautaire distribue à l'entrée des magasins qui vendent des produits sud-africains, des tracts demandant à la clientèle de boycotter ces produits et expliquant pourquoi.

Un député de longue date et plusieurs autres personnes qui appuient le Fonds international de défense et d'aide pour l'Afrique australe établissent au Canada un comité indépendant pour venir en aide aux victimes d'une législation injuste, ainsi qu'à leurs familles.

Une association d'artistes demande à ses membres de ne pas se produire dans des théâtres sud-africains pratiquant ou appuyant l'apartheid, ni de participer en aucune façon à des spectacles sud-africains.